

Referat af møde i lokalbestyrelsen

Mødedato: Onsdag den 23. april 12:30 – 15:30, Adelgade

Mulighed for besøg på Vesterhavnen 5 efterfølgende.

Deltagere:

Peter Enevold (PE), formand

Irma Trebbien (IT), 1. næstformand

Karin Jensen (KJ), 2. næstformand

Birgit Laugesen (BL)

Helen Therkildsen (HT)

Ole Wildt-Andersen (OWA)

Hans Juhl Jørgensen (HJJ)

Hans Mikkelsen (HM)

Hanne Fridmann (HF)

Erik Christensen (EC), 1. Suppleant, AFBUD

Susanne Dyrhave (SD), 2. Suppleant, AFBUD

Ulla Pedersen (UP), fung. kasserer, valgfri

Praktisk arrangør:

Hans Juhl Jørgensen (husk direkte besked til Hans, hvis afbud)

1. Velkomst, valg af ordstyrer og evt. supplerings af dagsorden
Irma ordstyrer, Karin referent
2. Regnskab v/UP
 - a) Regnskab 1. kvartal, udsendt af Ulla 3. april
Ulla gennemgik regnskabet.
"Aktivitetsspecifikation" giver et godt overblik over indtægter og udgifter vedr. den enkelte aktivitet.
Skriv AK-nr. ved udgiftsbilag, men ikke i Lokalbladet.
 - b) Øvrigt nyt
Intet til referat.
3. Kontorområdet og kortspil v/BL og UP
 - a) Medlemmer status
Medlemsstatus kan ses i "Oversigt" i udsendt regnskab.



b) Kortspil, aflyses 5. maj grundet støjgener på V5

Intet problem, da holdet stopper 28. april.

c) Kontorkontakt

Birgit er kontaktperson. Peter er kontoransvarlig vedr. praktiske forhold og Irma er kontoransvarlig vedr. HR mv.

4. Nyt fra formanden og punkter til beslutning.

a) Årsmøde 2026 afholdes 11. marts 16:00 på Nyborg Strand

b) Frivilligsammenkomst 6. sep. 13:00 på Nyborg Strand

c) Nyt fra flyttegruppen:

Lejemålet er overtaget 1. april

Nye møbler er leveret 11. april

Lås i dør til store lokale udskiftet til kodelås, der skal udleveres brikker og gamle nøgler skal indsamles. Hans J. fremlagde plan og de bestyrelsesansvarlige giver besked til deres aktivitetsledere.

Planen er stadig drift på V5 fra 5. maj, med en proaktiv flyttestrategi fra Adelgade.

d) Justering af deltagerbetalinger

Formandskabet har på møde den 11. april aftalt nogle forslag til justeringer af beløbsstørrelser, se med rødt i vedhæftede.

Vores udgangspunkt:

- ikke pinlig præcis omkostningsdækning, vi skal have bidrag til generel drift, men denne vinkel bygger vi langsomt op

- i videst mulig omfang overgang til helårsbetaling

Forslaget blev drøftet, justeret og vedtaget.

e) Adgang til bookingsystemet

Det kan være en fordel at flere har adgang til at se status for tilmeldinger mv. i bookingsystemet. Det kræver oprettelse som såkaldt bookinghjælper.

5. Socialt-humanitære område v/IT, samt demens v/HF

a) Mangel på besøgsvenner og vågere

Der efterlyses besøgsvenner gennem Facebook.

b) Øvrigt nyt

Intet nyt.

6. Digitalisering og it v/HJJ

a) Nye/ændrede aktiviteter



*Der er brug for flere frivillige, der kan hjælpe med it i hjemmet.
It-caféen kører rimeligt.*

7. Motions-området v/OWA

a) Nye/ændrede aktiviteter

I næste sæson er der 23 deltagere på hvert svømmehold.

Håber at kunne oprette et Tai chi-hold i næste sæson. Lokation undersøges.

Der bliver ikke padelhold i sommer.

Bouls – ny aktivitet. Kræver en dyr investering og er foreløbig udskudt.

8. Kulturområdet v/HM

a) Sommeraktivitet

Evt. holde åbent hus i sommerens løb, når der er andre aktiviteter på havnen.

b) Øvrigt nyt

Kulturgruppen arbejder med at oprette søndagscafé samt forårshøjskole næste år.

Foredrag 30. oktober med Kurt Leth er booket.

9. Nyt fra Ullerslev v/KJ

a) Nye/ændrede aktiviteter

Antal deltagere på Gåholdet er pænt stigende.

10. Fundraising v/PE

Intet nyt.

11. Orienteringspunkter:

Koordinationsudvalg: Intet nyt

Distriktet: Årsmøde afholdt 2. april

Seniorråd: Sidste møde 7. april: bl.a. Sagsbehandlingsfrister, ny ældrelov, fællesmøde med ældreudvalget.

Referat kan ses på kommunens hjemmeside.

Landsforeningen: PE deltager i såkaldt årsrapportmøde 7/5 og dialogmøde 14/5. Se i øvrigt selv på Frivilligportalen.

12. Eventuelt



*Når bestyrelsen får Lokalbladet til gennemsyn er det vigtigt, at alle nærlæser for evt. fejl og melder tilbage til Helen.
Indlæg til Lokalbladet sendes både til Helen og Alex.*

Deadlines:

Det Sker: Får I fra Alex

Lokalbladet: Deadline 21. juni til blad der udkommer primo august

Kommende bestyrelsesmøder/praktisk arrangør mv.:

Tirsdag den 20. maj, Hans Mikkelsen er arrangør